
  

  Nieuwsbrief, oktober 2015 

 
 
Geachte leden, 
 
Het is al weer een tijdje geleden dat u van ons een nieuwsbrief heeft ontvangen. En ook is er al een 
paar maanden geen PAL avond georganiseerd. Dit betekent niet dat het bestuur heeft stil gezeten in 
de afgelopen periode.  
 
Tijdens de laatste algemene ledenvergadering van mei 2015 werd Bert Bok gekozen tot (nieuwe) 
afdelingsvoorzitter. Hij heeft u tijdens de zelfde vergadering verteld dat we u tijdens de eerst 
volgende ALV een afdelingsplan gaan presenteren. Het bestuur heeft de afgelopen tijd hard gewerkt 
om tot een dergelijk plan te komen. Er zijn gesprekken geweest om informatie te verzamelen en er is  
een traject opgestart onder leiding van een procesbegeleider om tot een heldere visie en missie voor  
VVD Zaanstad te komen. We vertrouwen er dan ook op dat we u tijdens de najaars ALV een gedegen 
plan kunnen voorleggen. Tevens zijn we er in geslaagd een, in onze ogen, uitstekende kandidaat te 
vinden voor het secretariaat. 
 
Wij willen van deze gelegenheid gebruik maken om u te melden dat we als bestuur trots zijn op onze  
fractie in de Zaanseraad. We hebben een actieve fractie die als één team opereert en die 
professioneel zaken oppakt voor een liberaal Zaanstad. Als bestuur vinden wij het belangrijk om onze 
fractieleden optimaal te faciliteren en waar nodig te ondersteunen. In dit kader hebben we 
afgelopen periode carrièrebegeleidingsgesprekken gevoerd met onze fractie-, steunfractieleden en 
onze fractie assistent. Dankzij het grote wederzijdse vertrouwen zijn deze gesprekken in een 
bijzonder open en plezierige sfeer verlopen, waarbij ook zaken als persoonlijke verwachtingen, 
bereikte doelen en ambities ter sprake zijn gekomen. 
 
U hebt, naar we mogen aannemen, kennis genomen van de plannen van het hoofdbestuur van de 
VVD om tot een andere organisatievorm te komen. Een onderdeel van deze plannen is dat afdelingen 
minstens 200 leden zouden moeten tellen. Wordt aan deze voorwaarden niet voldaan dan moeten 
afdelingen samenwerking zoeken met andere afdelingen. Onze afdeling heeft helaas geen 200 leden 
dus ook wij zullen toenadering moeten zoeken tot andere afdelingen. Onze voorzitter is zaterdag 3 
oktober naar een voorzittersoverleg van de Kamercentrale Noord-Holland Noord geweest en daar is 
uitgebreid gesproken over dit plan en ook over de haken en ogen die er aanzitten. Er staan de 
komende tijd nog een aantal bijeenkomsten gepland over dit thema. Wij zullen daar aanwezig zijn en  
actief mee doen. U mag van ons verwachten dat we de belangen van onze leden daarbij goed in het 
oog zullen houden. Onze voorzitter heeft binnenkort wel alvast een oriënterende bespreking met 
enkele collega voorzitters.  
 
Met liberale groeten, 
 
Namens het bestuur 
Mustafa Kedilioglu 
Vicevoorzitter  
VVD Zaanstad 
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Beste leden, 
  
Het is alweer een tijd geleden dat ik een berichtje heb mogen schrijven in de VVD-nieuwsbrief. Sinds 
de laatste keer is er veel gebeurd. In tegenstelling tot wat menigeen had voorspeld of zelfs had 
gehoopt zit het Kabinet er nog steeds. Er zijn inmiddels vele hervormingen op het terrein van 
bijvoorbeeld de zorg, woningmarkt en sociale zekerheid doorgevoerd. Maar bovenal is er veel van 
onze inwoners en ondernemers gevraagd. Gelukkig beginnen we nu de resultaten van deze 
inspanningen te zien. De bedrijfsinvesteringen nemen toe, de woningmarkt herstelt, de 
werkeloosheid begint af te nemen, kortom de economie trekt aan! Afgelopen week is bekend 
geworden dat Nederland weer in de top 5 van de meest concurrerende economieën wereldwijd is 
toegetreden. Zijn we er dan? Helaas nog niet, want teveel mensen staan nog aan de kant en 
profiteren onvoldoende van het economische herstel. Vandaar dat we in 2016 het bedrag van 5 
miljard euro aan belastingverlaging gaan doorvoeren. 
 
De wereld om ons heen staat ook niet stil. Of het nu Griekenland, Syrië of Oekraïne is: onze aardbol 
staat momenteel op diverse plekken in brand! Dit merken we direct door de vluchtelingenstroom 
naar Europa. Dit probleem hebben we als VVD eerder dit jaar aan de orde gesteld door een asielplan 
te presenteren voor Europa met dichte ‘grenzen’, een gerichte arbeidsmigratie en het creëren van 
veilige havens in de regio.  
 
Wist u dat we nu ongeveer 4 miljard euro investeren voor ruim 99% van alle vluchtelingen 
wereldwijd? Daar tegenover staat dat we in Europa een veelvoud van dit bedrag uitgeven voor de 
andere 1%. Dit kan en moet anders. Wij moeten ons hierbij realiseren dat de verzorgingsstaat in 
Nederland, zoals we die kennen, niet samengaat met een systeem van open grenzen. Een aantal 
maanden geleden, bij de presentatie van het plan, werd de VVD nog populisme verweten. Maar 
inmiddels heeft het kabinet het VVD-plan omarmd. Ook hier geldt dat dit nog niet alles oplost. In 
Zaanstad zien we nu dichtbij de gevolgen van de vluchtelingenstroom met het tijdelijke tentenkamp. 
Ik kan hier nog heel veel over vertellen, maar ik zal dit bewaren voor een volgende nieuwsbrief.  
 
Maar eigenlijk wilde ik het hier allemaal niet over hebben in mijn bijdrage aan de nieuwsbrief. Ik was 
namelijk van plan om te stilstaan bij het imago van Zaanstad in Den Haag. Als ik nu op een afstand de 
Zaanse politiek volg in de media en twitter dan lijkt het allemaal wel kommer en kwel. Maar gelukkig 
is het beeld van Zaanstad in het Haagse een andere. Onze stad wordt hier gezien als een gemeente 
die voorop wil lopen om te experimenteren met nieuwe regels: of het nu gaat op het gebied van de 
ruimtelijke ordening of binnen de zorg en sociale zekerheid. Ik zie een gezonde portie lef in 
combinatie met een ‘handen uit de mouwen’-mentaliteit. Dit wordt steeds meer opgemerkt in de 
politieke hoofdstad. Dit heeft veel tijd en energie gekost de afgelopen jaren, maar met resultaat. Ik 
hoop dat Zaanstad dit vasthoudt, want juist deze gemeente heeft zoveel te bieden. Ik hoef u dit als 
Zaankanter uiteraard allemaal niet te vertellen anders dan dat we hier trots op mogen zijn! 
 
Uiteraard kunt u mij altijd mailen naar aanleiding van deze bijdrage  
voor vragen, opmerkingen en suggesties:  
mailto:b.visser@tweedekamer.nl 
 
Tot een volgende keer in Zaanstad! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Barbara Visser 

mailto:b.visser@tweedekamer.nl
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Geachte leden, 
 
In aanloop naar de Provinciale Staten verkiezingen van maart jongstleden heb ik het besluit genomen 
om mijzelf niet meer te kandideren voor het fractievoorzitterschap. Zes jaar heb ik dat met veel 
plezier gedaan en gedurende die periode heb ik daar vele mooie en plezierige herinneringen aan 
overgehouden maar ook vervelende zoals de affaire Hooijmeijers. 
 
Wel heb ik er voor gekozen om mijzelf kandidaat te stellen voor de 2e portefeuille van de VVD in de 
Provincie. Ik ben sinds 26 mei van dit jaar verantwoordelijk ben voor Water, Waterrecreatie, 
Wadden, Grote wateren, Europe, ICT en P&O. 
 
Gedurende de eerste maanden ben ik veel op werkbezoek geweest. Ik heb in een korte tijd een hoop 
bijgeleerd, met name op het veelzijdige terrein van Water. Waterveiligheid, Meerlaagse veiligheid, 
Kaderrichtlijn water (KRW), Dijkversterkingen, Afsluitdijk 2.0 en nog een hele hoop andere begrippen 
heb ik een korte tijd eigen gemaakt. 
 
De Provincie werkt binnen het domein Water met veel partners samen. Met een flink aantal heb ik 
inmiddels kennis mogen maken zoals de drie waterschappen die onze provincie rijk is. PWN (een 100 
procent dochter van de provincie) een bedrijf dat niet alleen zorgt dat wij dagelijks schoon 
drinkwater krijgen uit onze kraan, maar daarnaast ook nog een vooraanstaande positie in de wereld 
inneemt als het gaat om innovatie op het gebied van drinkwaterwinning. En natuurlijk ook vele 
wethouders van onze Noord-Hollandse gemeenten. 
 
Een project wat ik met meer dan gemiddelde belangstelling volg en me mee mag bezighouden is de 
Markermeerdijk. Deze dijk loopt van Volendam tot Amsterdam. 33 kilometer van deze dijk voldoet 
niet maar aan de hedendaagse norm en is deels op deze nieuwe normen afgekeurd. Om die redenen 
zal de komende jaren deze dijk worden versterkt. Het Rijk is opdrachtgever, het waterschap HHNK is 
opdrachtnemer voor deze dijk. De provincie is vergunningverlener en waakt over de ruimtelijke 
kwaliteit van de dijk. Wij zullen waar mogelijk ook proberen om daar kansen mee te koppelen. 
Bijvoorbeeld als er dan toch een stuk nieuwe dijk komt, kunnen wij er dan niet gelijk een recreatief 
fietspad op aanleggen, een steiger of een stuk nieuw natuur.  
 
Hoewel de Zaanstreek niet aan de dijk ligt, krijgen wij in deze regio wel natte voeten als deze dijk 
doorbreekt. In februari is het 100 jaar geleden dat deze dijk voor het laatst doorbrak, 16 mensen 
verloren bij de ramp het leven.  
 
Sinds die tijd is er een hoop veranderd. Inmiddels wonen er 1,2 miljoen mensen achter deze dijk en is 
de economische waarde achter de dijk meer dan 25 miljard euro. Voldoende redenen om met de 
grootste aandacht dit project samen met de partners ter hand te nemen en dijk weer op sterkte 
brengen zodat wij ook voor de komende 100 jaar droge voeten houden. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Cees Loggen 
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                             Betrek gemeenteraad meer bij asielopvang 
                                Door: Gerard Ram 
                                Fractievoorzitter VVD Zaanstad 
 
Gemeenteraden worden te laat en te weinig betrokken bij besluiten over de opvang van vluchtelingen, zegt Gerard 
Ram (fractievoorzitter VVD Zaanstad) en Mark den Boer (voorzitter Raadslid.Nu) in dagblad Trouw van 7 oktober 
2015. Dat is slecht voor het draagvlak. 
 
De opvang van de grote aantallen vluchtelingen is een zaak die de inwoners van alle 393 gemeenten in dit land raakt. 
Er is door de rijksoverheid een beroep gedaan op gemeenten om een steentje bij te dragen aan de eerste opvang. 
Burgemeesters en wethouders zijn vervolgens overal aan de slag gegaan. Helaas moeten wij constateren dat zij dat 
in veel gemeenten op eigen houtje doen. De weerslag daarvan zien we terug in krantenkoppen: ‘Burgemeester 
heroverweegt opvang vluchtelingen’, ‘Wethouder was al bezig met noodopvang vluchtelingen’ en ‘Burgemeester 
vraagt ruimte voor vluchtelingen’. Het is niet alleen een beeld dat burgemeesters en wethouders dit varkentje zelf 
wassen, maar ook de feiten tonen aan dat bestuurders in onze gemeenten niet altijd oog hebben voor twee 
belangrijke elementen: betrokkenheid en draagvlak. Zie de gemeente Halderberge (N-B). De brief met het verzoek 
van het Centraal Orgaan Asielzoekers om vluchtelingen op te vangen in deze gemeente bleef ruim drie maanden 
onopgemerkt. De gemeenteraad werd vorige week pas ingelicht en kreeg het verzoek snel te beslissen. Dit droeg niet 
bij aan betrokkenheid en draagvlak. 
 
Als de inwoners niet tijdig worden betrokken en de gemeenteraad te lang buiten beeld blijft, is het niet vreemd dat 
het er soms heftig aan toegaat, zoals in de raadsvergadering van 24 september in Purmerend. Burgemeester Don Bijl 
moest daar een raadsdebat over de vluchtelingenopvang voortijdig beëindigen, omdat er volgens hem te veel (!) 
mensen op de vergadering waren afgekomen. Er zijn nooit te veel mensen die hun geluid willen laten horen of niet 
welkom zijn bij een raadsvergadering. Een sporthal is zo afgehuurd. 
 
Draagvlak 
Niet alleen 393 colleges, maar ook de bijna 9000 volksvertegenwoordigers in de gemeenteraden hebben een rol te 
vervullen bij de beslissing om vluchtelingen op te vangen. Zeker bij tijdelijke en reguliere opvang kan het om jaren 
gaan. Dan moet daar breed draagvlak in de gemeenschap voor zijn. En dan is betrokkenheid van alle partijen cruciaal. 
De staatssecretaris van Veiligheid en Justitie, Klaas Dijkhoff, heeft dat vorige week in zijn brief aan 
gemeentebesturen over de noodopvang nog eens onderstreept. Gemeenteraden vertegenwoordigen de flexibiliteit 
en het begrip dat van inwoners wordt gevraagd, schrijft de staatssecretaris. 
 
Er zijn genoeg gemeenten waar de raad wel in positie is gebracht. In Nijmegen hebben de raadsfracties de stad 
opgeroepen om open te staan voor de opvang van vluchtelingen. De partijen vragen corporaties, makelaars, 
vastgoedeigenaren en de gemeente om leegstaande kantoren en andere gebouwen aan te bieden die geschikt 
kunnen worden gemaakt voor opvang. De verklaring ‘Nijmegen Gastvrij’ is door alle tien de politieke partijen 
ondertekend en aangeboden aan de burgemeester. Weert laat zien dat het betrekken van de raad bijdraagt aan 
draagvlak. Aanvankelijk werd opvang geweigerd, maar door tijd te nemen en het 
debat te voeren in en met de raad, en daarmee met de bevolking, ging Weert 
akkoord met de opvang van vluchtelingen. 
 
Het moge duidelijk zijn: ondanks de formele verantwoordelijkheden is de opvang 
van vluchtelingen geen exclusieve taak van college of burgemeester. Hoe goed het 
initiatief van de Zuid-Hollandse commissaris van de koning Jaap Smit ook was om 
alle burgemeesters op te trommelen naar het provinciehuis voor overleg over de 
vluchtelingenopvang, het bevestigde juist dat verkeerde beeld. Voor betrokkenheid 
en draagvlak voor zo’n emotioneel beladen onderwerp is het cruciaal om 
gemeenteraden tijdig een rol te geven. 
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                        Uit de bijstand VVD Zaanstad 
                        Door: Armagan Babaoglu 
                        Vicefractievoorzitter VVD Zaanstad 
 
 
Als VVD Zaanstad zien wij graag zoveel mogelijk mensen 
deelnemen aan het arbeidsproces. Of dit nu tijdelijk werk 
is of vast werk, werk is werk! Daarbij is het een gegeven 
dat het accepteren van werk met een tijdelijk karakter 
vanuit een bijstandssituatie de kansen op langdurige 
uitstroom vergroot. Als je in de bijstand beland is het van 
groot belang dat je hier weer zo snel mogelijk weer uit 
komt. Wat kunnen gemeentebesturen doen om ervoor te 
zorgen dat er minder instroom is en weer meer uitstroom. 
  
Instroom beperken In onze gemeente is de uitstroom van 
mensen met een uitkering hoog. Daarentegen heeft onze 
gemeente te kampen met een nóg hogere instroom. Elke 
gemeente is natuurlijk uniek en ik durf te zeggen dat onze 
unieke Zaanse economische structuur invloed heeft op die 
instroom.  
 
Wat ons betreft is het hoog tijd voor actie. Een actie die 
naadloos aansluit bij de ambitie van het college: het 
treffen van extra maatregelen om de instroom te 
beperken. Het beleid was vooral gericht op het inzetten 
van instrumenten en het treffen van maatregelen waar de 
WW-doelgroep niet onder valt. Via een motie hebben wij 
het college opgeroepen werk te maken van de mensen die 
in de laatste drie maanden van hun WW-uitkering. Een 
potentiele doelgroep voor de bijstand. 

 
Bijeenkomsten 
Het is een doelgroep, die door allerlei veranderingen 
binnen het UWV en het ontbreken van begeleiding, vaak 
‘blanco’ aankloppen bij de gemeente. Zij weten vaak niet 
hoe een goed CV eruit ziet, hoe zij moeten netwerken en 
hoe op een effectieve manier gezocht kan worden naar 
werk. Op bijeenkomsten nodigen wij deze groep uit. Wij 
laten ze met elkaar sparren over hun eigen situatie en 
laten hen ervaringen uitwisselen. Daarnaast zorgen wij dat 
tijdens deze sessies werkgevers aanhaken die direct een 
aanbod van vacatures kunnen presenteren. 
 
Wij hebben inmiddels het college opgeroepen te starten 
met een pilot waarin de bovengenoemde werkwijze wordt 
georganiseerd. 
 
In het najaar zullen de eerste resultaten van deze pilot  
worden gepresenteerd. 
 

 
 
 

Uitstroom verhogen 
De motie ‘Zaandstad werkt’ is unaniem door de raad 
aangenomen. Een succes voor onze fractie. De motie 
is ontstaan na aanleiding van een onderzoek waaruit 
bleek dat sommige uitkeringsgerechtigde tijdelijk of 
flexibel werk niet willen accepteren omdat het 
doorlopen van een nieuwe aanvraagprocedure als 
drempel wordt ervaren. Het is namelijk zo dat na 
afloop van een tijdelijke contract (met een duur van 
zes maanden) de persoon opnieuw een beroep dient 
te doen op bijstand, Deze aanvraag wordt gezien als 
een ‘nieuwe’ aanvraag en wordt dus ook als zodanig 
behandeld. Mensen ervaren dit als een drempel 
omdat zij bang zijn voor inkomensverlies tijdens deze 
(lange) aanvraagprocedure. 
 
Wij willen iedere drempel die uitstroom naar werk 
belemmert wegnemen. De motie ‘Zaanstad werkt’ 
roept op regels ter verminderen en te versoepelen 
voor mensen die zich actief inzetten om uit de 
bijstand te komen. Wij hebben het college 
opgeroepen terugval in de bijstand na een korte 
periode niet te zien als een ‘nieuwe’ situatie. Wij 
willen een verkorte instroom-procedure voor mensen 
die zich actief hebben ingezet om weer aan het werk 
te gaan uit de bijstand. ‘Uit de bijstand’ betekent dat 
gemeentebesturen zich continue de vraag moeten 
stellen op welke manier zij instroom in de bijstand 
kunnen beperken en uitstroom uit de bijstand 
kunnen verhogen. 
 
Om deze doelen te behalen zijn er richtingen en 
kaders nodig die cruciaal zijn. Het is belangrijk dat alle 
partijen die invloed hebben op dit proces niet 
stilzitten. De overheid moet deze partijen bij elkaar 
brengen, er moet worden geïnvesteerd in 
vakmanschap en zeer belangrijk, er moet ‘out-of-the-
box’ worden gedacht. Innovatie!  
 
Maar misschien het allerbelangrijkste, er is durf en lef 
nodig. Regels mogen nooit de zelfredzaamheid van 
mensen in de weg staan. 
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                          Motie om toeristenbelasting niet verder te verhogen 
                            Door: Annemarie van Nieuwamerongen 
                            Fractielid VVD Zaanstad 
 
 
Als VVD hebben wij de toeristenbelasting voorgedragen als debatpunt. Vooraf was al duidelijk dat als wij 
toen met een motie kwamen om de toeristenbelasting helemaal af te schaffen deze het niet zou halen. Dat 
kwartje was inmiddels bij ons ook wel gevallen… 
 
Graag wil ik u meenemen naar eind 2013 toen we het in de raadzaal hadden over een ander kwartje. Niet het 
kwartje van Kok, maar ik zal het maar het cultuurkwartje noemen. We zaten toen in een periode waarin er 
fors bezuinigd moest worden en hebben toen uitvoerig gedebatteerd over de bezuinigingen op de Bieb, 
Fluxus en de Flux. Om die bezuinigingen iets te verlichten, is er toen het amendement  99c aangenomen om 
de toeristenbelasting ieder jaar met een kwartje te verhogen en dat extra geld te gebruiken voor cultuur 
zodat Fluxus minder hoefde te bezuinigen.  
 
Zoals u in dat amendement kunt lezen, gingen we toen uit van 95.000 overnachtingen per jaar. Dat maal 25 
cent maakt een kleine 24.000 euro per jaar. Dat maal de vier jaar die in het amendement zijn afgesproken 
komt uit op bijna een ton. Een ton voor met name Fluxus. Inmiddels zijn we ingehaald door de realiteit. Waar 
we in 2012 nog 180.000euro binnenhaalden en in 2013 241.000 euro, hebben we zoals we in de jaarstukken 
2014 kunnen lezen 501.000 euro aan toeristenbelasting opgehaald in 2014. Dit is een verdubbeling van het 
bedrag, namelijk 260.000 euro meer dan in 2013.  
 
Het doel van een ton voor Fluxus in vier jaar tijd werd ruim 2,5 keer zoveel in één jaar tijd! Daarmee heeft die 
extra verhoging van de toeristenbelasting zijn doel dus al ruimschoots behaald en vandaar dat wij pleiten om 
de extra verhogingen voor de nog komende jaren terug te draaien. Laten we nu de toeristen en het 
toeristisch-recreatieve bedrijfsleven tegemoet komen door de extra verhogingen niet door te laten gaan. 
Dan zijn ook zo blij! 
 
Daarom hebben wij een motie gemaakt (nr 51). Na toezeggingen van de wethouder om het verder uit te 
zoeken, hebben we de motie ingetrokken in afwachting van zijn resultaten. 
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                          Afkoopsom erfpacht omlaag 
                            Door: Annemarie van Nieuwamerongen 
                            Fractielid VVD Zaanstad 

 
 
 
De laatste tijd zijn er per jaar zo’n 15 omzettingen van erfpachtgrond naar vol eigendom a €30.000 
gemiddeld en dat maakt een inkomstenbron van zo’n 4,5 ton voor de gemeente. Dat is een leuk bedrag, 
maar op een begroting van zo’n 465 miljoen is dit slechts een klein bedrag. Zeker ook als je bedenkt dat 
jaarlijks voor maar 15 van de ruim 9,5 duizend erfpachtwoningen de grond voor deze prijs gekocht wordt, dat 
is maar 0,1 procent. Dat moet toch beter kunnen!  
 
Uit gesprekken met bewoners blijkt dat zij de gemiddelde €30.000 die de gemeente nu vraagt te hoog vinden 
en niet kunnen betalen, maar dat een voorstel van €20.000 een stuk realistischer is en het dan wel 
aantrekkelijker wordt. Het wordt nu dus voor een huidige erfpachter, maar ook voor een nieuwe 
woningkoper en de bank een stuk aantrekkelijker om de grond (en de woning) te gaan kopen, waardoor de 
verkoop van de woning makkelijker wordt en de woningmarkt een duwtje in de rug wordt gegeven.  
 
Daarom kwamen wij met het voorstel om voor bijvoorbeeld een proefperiode van twee jaar door middel van 
een kwantumkorting de gemiddelde verkoopprijs van de grond voor particuliere erfpachters van 30 naar 
20.000 bij te stellen en daarmee de woningmarkt een zetje in de rug te geven. De landelijke overheid deed 
dit al door bijvoorbeeld een lager BTW-percentage te rekenen voor verbouwingen en minder 
overdrachtsbelasting te heffen waardoor de kosten koper van 10 naar 5% zijn gezakt.  
 
Door nu als tijdelijke maatregel de grond wat goedkoper aan te bieden, kan je de erfpachters helpen de 
grond te verwerven, daardoor meer omzettingen genereren met als gevolg dat je als gemeente nu dus meer 
contant geld hebt dat je in de stad kunt investeren. Als VVD hebben wij wel een aantal ideeën wat je met het 
geld kunt doen, bijvoorbeeld banengroei of de Zaanse economie stimuleren, maar waar we vooral aan 
denken zijn het verlagen van de woonlasten en daardoor uit de top-5 van duurste gemeenten komen.  
 
Hoe fantastisch zou dat zijn? We helpen daarmee de erfpachters hun grond te verwerven en huis makkelijker 
te verkopen en helpen alle burgers door de komende tijd niet nog meer belasting te innen! Uiteraard staan 
wij open voor meer ideeën om dit geld aan te gaan besteden.  
 
Het college heeft inmiddels een eerste stap in de goede richting gedaan door de parameters up-to-date te 
maken waardoor er gemiddeld 9% van de vraagprijs af gaat. Wij broeden ondertussen op meer 
mogelijkheden om het aantal omzettingen van erfpacht naar vol eigendom te stimuleren. 
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De detailhandelsvisie vastgesteld in de raad van 3 september 2015 
Door: Fractie VVD Zaanstad 
 
Als echte VVD’er hoeft van Rina Schenk een detailhandelsvisie niet. De ondernemer bepaalt zelf wel waar je 
een winkel of kapsalon begint met het bestemmingsplan als kader. Maar als blijkt dat er heel veel 
concurrentie is, de meeste zaken het moeilijk hebben om te blijven bestaan en er veel leegstand ontstaat, 
wordt het toch tijd om na te denken over een visie. 
 
Die is er dan ook gekomen. Er zijn 3 kernwinkelgebieden benoemd, Krommenie, Wormerveer en Zaandam 
centrum. In deze kernwinkelgebieden wordt diversiteit bevorderd, detailhandel geclusterd, de 
aantrekkelijkheid om te winkelen vergroot en daarmee ook werkgelegenheid gestimuleerd. 
Werkgelegenheid is een speerpunt van de VVD. Daarnaast zijn er nog een aantal lokale winkelgebieden. De 
overige gebieden mogen blijven bestaan maar als er leegstand komt en er na 3 jaar nog geen nieuwe 
invulling is gevonden wordt gekeken of er een andere bestemming kan komen. Door deze visie vast te stellen 
is het voor ondernemers duidelijk waar wat wel en niet kan en is de kans dat hun initiatief slaagt groter 
geworden. Op verzoek van de VVD en andere partijen is gevraagd de evaluatie niet na 5 jaar te doen maar na 
2 jaar. En dan kunnen we beoordelen of de nieuwe winkelcoördinator toegevoegde waarde heeft. Ook de 
wijkmanagers hebben een rol in de leefbaarheid van hun wijk dus ook zij houden zich bezig met het 
winkelaanbod. Dus ja, de VVD is blij met deze visie!  
 
Klik hier om de visie te lezen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bezoek aan de Fronikboerderij 
Door: Fractie VVD Zaanstad 
 
Op uitnodiging van de vrijwilligers van de Fronikboerderij aan de Westzanerdijk is Rina Schenk op 18 
augustus bij een voorlichtingssessie over de toekomst geweest. 
 
Het bestuur heeft met ondersteuning van een externe deskundige op een rijtje gezet wat ze nu willen met 
het ontmoetingspunt. En hoe ga je voldoende geld binnenhalen om te zorgen dat de boerderij ook kan 
blijven. Er werd een gedegen verhaal verteld. Kernpunten zijn: een ontmoetingsplek zijn voor de buurt met 
als trekker de aanwezige dieren, een nieuw gebouw dat verhuurt kan worden en daarmee inkomsten 
genereren en vooral het voortbestaan van de boerderij. Het positieve van het plan is dat er geen geld 
gevraagd wordt van de gemeente! Rina Schenk heeft geopperd dat een boerencamping een aanvulling kan 
zijn op de inkomsten. In Zaanstad is nog geen enkele boerencamping. Deze ligt dan aan open water, in het 
groen en op loopafstand van het centrum van Zaandam. En nu afwachten totdat de plannen aan de raad 
worden gepresenteerd want zoals het er nu uitziet is het stuk grond in bezit van de gemeente en die wil daar 
woningen bouwen. Dat wordt de afweging in de raad, kies je voor het initiatief of voor woningen.  

http://zaanstad.notudoc.nl/cgi-bin/showdoc.cgi/action=view/id=1316950/type=pdf/Detailhandelsvisie_Zaanstad_2015-2025_incl._bijlage_1_tm_4.pdf
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Op je fiets in het bouwverkeer 

Bouwers in Saendelft, scholen en de gemeente hebben afgesproken dat er voor kwart voor 
negen geen vrachtverkeer door de wijk rijdt. Maar de chauffeurs blijken daar niets van te 
weten.  
Lees verder 
 
 
 

 
College investeert in werk, zorg en toerisme 

Begroting 2016: In deze begroting is ruimte om de woonlasten te bevriezen, behoedzaam te 
investeren en er vinden geen bezuinigingen plaats. Om in de toekomst goede voorzieningen, 
goede woningen en voldoende werkgelegenheid te hebben, heeft Zaanstad een stevige 
investeringsagenda nodig (MAAK.Zaanstad). Deze agenda vullen we in gesprek met partners 
en inwoners in. De begroting wordt 12 november in de gemeenteraad besproken. 
Lees verder 

 

 
Nieuwe partijstructuur - lokale netwerken 

De Commissie Toekomst van de VVD-Structuur, onder voorzitterschap van Arno Brok, heeft 
aan het Hoofdbestuur het rapport “De VVD in de 21e eeuw: van bolwerk naar netwerk” 
aangeboden.  
Lees verder 
 
 

 
Gesprek over de toekomst van de stad: MAAK.Zaanstad 

Speciale website www.maak.zaanstad.nl gelanceerd. Onder het motto MAAK.Zaanstad gaat 
de gemeente de komende maanden in gesprek over de toekomst van Zaanstad met 
inwoners, ondernemers, investeerders, belangenorganisaties en andere partners.  
Lees verder 
 
 
 

Burgerinitiatief Hart voor Stad Spoorse Doorsnijding 
In December heeft VVD Zaanstad een agenda initiatief ingediend over de Spoorse 
Doorsnijding. Wat de VVD betreft is de doorsnijding van stad een belangrijk onderwerp en 
wij willen graag met andere (partijen) in gesprek over een integrale plan mobiliteit en 
bereikbaarheid. Wij zijn dan ook zeer verheugd met de brief van het college dat dit 
burgerinitiatief wordt opgepakt.  
Lees verder 

 
 

Meer informatie 
Voor meer informatie en nieuwsberichten verwijzen wij u graag naar onze website www.vvdzaanstad.nl. 
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